
Arbeidsgruppemøte for Utegruppa 30.09.21 

Tilstede: Anita, Anne Grete, Liv Unni, Elisabeth og Randi 

 

• Gjennomgang av referatet fra sist møte 

• Birgit jobber ikke lenger i Utegruppa. Elisabeth har i etterkant av møtet spurt henne ang 

videre deltakelse i gruppa, og har nå fått svar om at Birgit deltar videre. Hun representerer 

Fagforbundet. 

• Gruppa ønsker at referater legges ut i felleskanalen på teams fra nå av, i stedet for å sendes 

ut på mail til gruppas medlemmer.  

Det legges på hjemmesiden til kommunen og i ESA som før i tillegg. 

Møteinnkalling skjer i Outlook som før. 

• Hva skjer med Utegruppa og bruken av carportene når det skal bygges i 3.etg?  

Under pandemiutbruddet måtte Utegruppa parkere på parkeringsplassen bak ved 

Kongsheim i 1 uke. De opplevde da at dette var en løsning som krevde en del mer tid enn 

vanlig (ikke pga snø/is på bilene, men avstand og planlegging). 

Randi spør Lars hva planen er. 

• Neste møte er ikke fastsatt, men det blir +/- jul en gang dersom ikke noe nytt med relevans 

for gruppa dukker opp. 

 

 

Ref: Randi 


